
Dwudziesta pierwsza sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 22 września 2016 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XXI/ 2016 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

22 września 2016 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

36
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 52

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 
co stanowi – 100% 

 

Obrady XXI sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani  Maria Woźniak, która przywitała 

wszystkich zebranych: radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika Kierowników i 

dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy obecności - 15 radnych obecnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/.  

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych z 

terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 
 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- Burmistrz Gminy wnosi o zdjęcie z porządku obrad 

dwóch uchwał to jest: wnosi o poszerzenie porządku obrad o dwa projekty uchwała „w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości” (druk nr XXI/195/2016) „w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości” (druk nr XXI/196/2016) chodzi tu od 

przejęcie drogi w Piasecznie od Cegiełki i od agencji Nieruchomości. 

 

Przewodnicząca obrad- w związku ze złożonymi wnioskami, kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem dwóch uchwał? 
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- za  -15 - głosów 
 

Przewodnicząca obrad- Stwierdzam, że uchwały zostały wprowadzone jednogłośnie, wobec tego, kto 

z państwa jest za przyjęciem porządku obrad po zmianach? 

 

- za- 15- osób 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II. Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Gogolice (druk nr XXI/174/2016), 

2. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Piaseczno (druk nr XXI/175/2016), 

3. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Górczyn (druk nr XXI/176/2016), 

4. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Stołeczna (druk nr XXI/177/2016), 

5. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chełm Dolny (druk nr XXI/178/2016), 

6. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chełm Górny (druk nr XXI/179/2016), 

7. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Góralice (druk nr XXI/180/2016), 

8. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Klasztorne (druk nr XXI/181/2016), 

9. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Dobropole (druk nr XXI/182/2016), 

10. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Tchórzno (druk nr XXI/183/2016), 

11. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Rosnowo (druk nr XXI/184/2016), 

12. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Strzeszów (druk nr XXI/185/2016), 

13. w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Trzcińsku – Zdroju(druk nr 

XXI/186/2016), 

14. w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych w 

Trzcińsku-Zdroju” i nadania jej statutu(druk nr XXI/187/2016),  

15. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach oznaczonych 

numerami geodezyjnymi: 469 położonej w obrębie Czarnołęka gmina Trzcińsko-Zdrój i 202/10 

położonej w obrębie 4 m. Trzcińsko-Zdrój, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 

XXI/188/2016), 

16. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce oznaczonej numerem 

geodezyjnym 86, położonej w obrębie Stołeczna gmina Trzcińsko-Zdrój, stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXI/189/2016), 

17. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat na część działki nr 96, obręb nr 1, m. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXI/190/2016), 

18. w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Gogolice, gm. Trzcińsko-Zdrój, 

oznaczonej nr działki 124/12(druk nr XXI/191/2016), 

19. w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Piaseczno, gm. Trzcińsko-Zdrój, 

oznaczonej nr działki 298(druk nr XXI/192/2016), 

20. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2016 (druk nr 

XXI/193/2016) 

21. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 

2016-2023 (druk nr XXI/194/2016)  
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22.w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk nr XXI/195/2016) 

23.w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk nr XXI/196/2016) 

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie sesji. 

 

 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na sesji, czy ktoś 

chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z poprzedniej sesji 

bez odczytywania. 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z XX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły pisma, 

które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną, ponadto uczestniczyłam w Dożynkach w Góralicach w 

dniu 3 września, 8 września festiwal piosenki w DPS i 10 września w Dożynkach w Piasecznie. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca obrad- czy są interpelacje i zapytania? 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- chciałbym zapytać o wniosek o oczyszczalnię 

ścieków jest to taki błąd i nie rozumiem jak można było to popełnić. Rozumiem, że firma zrobiła z 

błędem, ale dlaczego ze strony Urzędu nie było nadzoru. Mówiliście nam państwo, że jest możliwość 

uzyskania do 85% dofinansowania a teraz wychodzi, że nie możemy uzyskać tak wysokiego 

dofinansowania. Czy jest pracownik merytoryczny, który to sprawdzał. 
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Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- wykonywała to fachowa firma, byliśmy na spotkaniu, błąd i 

odrzucenie wniosku to jest n a etapie uwag i interpretacji Wojewódzkiego Funduszu Ochorny 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- inne Gminy, które składały to miały o tym 

wiedzę a nasza nie? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- tych wniosków było złożonych kilkanaście a przeszły tylko 

trzy. Kryteriami, którymi się kierował WFOŚ my dostaliśmy po złożeniu wniosku informację o 

złożeniu uzupełnień i my to zrobiliśmy było to kilkanaście punków do uzupełnienia, wszystkie zostały 

uzupełnione, a ten o luce finansowej się nie pojawił. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- gdybyśmy mieli pracownika który by to robił to my nie 

zlecaliśmy napisanie tego firmie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- mamy referat, który zajmuje się pozyskiwaniem 

funduszy i pisaniem wniosku, czy nie było pracownika merytorycznego, który by to zrobił. 

 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas-jest to konsultacja z prawnikiem, jeśli mają zapytania. Cofnąć 

nie można było tego i trzeba było pisać od nowa. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki-  mamy rozumieć, że wniosek napisany przez firmę został odrzucony z 

przyczyn merytorycznych. Nie z powodu braku pieniędzy, tylko został odrzucony na etapie 

merytorycznym. 
 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas-projekt został złożony do WFOŚ dali poprawki i na podstawie 

tego wysłała to firma. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  cały problem polega na tym, że nie zostały uwzględnione dochody z 

tytułu działalności oczyszczalni. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  Zachodniopomorska Grupa Doradcza twierdziła, że jest to 

niepotrzebne. A później, że jest potrzebne po poprawkach, bo w poprawkach nie było tego. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- wniosku na pewno znajdowała się luka finansowa z tytułu 

otrzymywania dochodów z tytułu funkcjonowania oczyszczalni. Tu Radny Kowalski ma racje, że ktoś 

z Urzędu powinien ten wniosek przeczytać i skonfrontować to z wymaganiami. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  jest możliwość poprawek i w nich tego nie wykazali. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- my jesteśmy bardzo zmartwieni, że nie 

otrzymamy dofinansowania, już do mediów poszło, że mamy na 99% dofinansowanie. Teraz jak się 

nie uda to już będzie koniec. 

 
Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  kolejny temat to wysokość  dofinansowania jest do 85%.  

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  tego nie wiemy bo jest to do 85%. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  poprzez naniesienie tych zmian czy dofinansowanie może być 

zmniejszone, bo taka wersję słyszałem. 
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Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  może być i na pewno będzie. Ten wniosek pod 

względem mechanicznym rachunkowym i merytorycznym robiła to firma jest to fachowa firma ma 

dobre imię, że wnioski są robione dobrze. Składając nasz wniosek po pierwszej weryfikacji był 

oceniony dobrze. Na ostatniej weryfikacji, przy głębokiej analizy finansowej trwałości projektu, to 

robiła firma, która miała wiedzę i kontakt z WFOŚ, oni im dawali wskazówki. A błąd wyskoczył na 

etapie gdzie już nie było poprawy. Nawet WFOŚ był zaskoczony, że taki błąd powstał w tym wniosku, 

po ich interpretacji. Oni tłumaczyli się, że robią na podstawie regulaminu a wytyczne WFOŚ były inne 

i mieliśmy iść na drogę sądową, ale wówczas byśmy nie mogli teraz złożyć wniosku.  Czeka nas tylko 

drugi konkurs. Wniosek jest zrobiony dobrze w tym jednym punkcie jest błąd. Zachodniopomorska 

Grupa doradcza mówiła żebyśmy złożyli protest. Oni zapłacą karę, która jest w umowie i poprawiają 

wniosek. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- nieprawidłowości powstały na linii WFOŚ i ZGD i 

stwierdzili, że rozmawiali telefonicznie i nie mieli żadnych sygnałów.  

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki -nie ma co płakać nad rozlanym mlekiem, ale zastanawiamy się nad 

najistotniejszą rzeczą, że dofinansowanie zakładane 85% jak nam spadnie to wówczas cały budżet nam 

padnie i nie wiem co będzie że ścieżkami nad jeziorem itp. Jest to merytoryczny błąd który wpływa 

nad realizacją zadania bo będzie zmniejszone dofinansowanie. Nie można z tego żartować, 

przygotowanie wniosku trwało dość długo ja daję pod rozwagę, trzeba usiąść nad tym i nie popuszczać 

nawet tej firmie bo co to jest 5 tys. zł kary. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- w nowej umowie, jest zapis, że mamy dostać wniosek na 

14 dni przed składaniem projektu. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- firma jest doświadczona ale zrobili błąd.  

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- ale nawet jak by teraz przeszło to wówczas  

dofinansowanie byłoby niższe. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- to brzmi niewiarygodnie, że firma doświadczona 

stały kontakt z WFOŚ a jednak wniosek nie przechodzi, dlatego proszę się nie dziwić że my jesteśmy 

dociekliwi. Wiemy, jaka jest trudna sytuacja z tą oczyszczalnią. Ile zapłaciliśmy firmie za 

przygotowanie wniosku? 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  na razie nic ale jest 18 tys. zł. Wniosek i uaktualnienie 

kosztorysu. 

 
Radny pan  Zdzisław Iwanicki –a studium wykonalności. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  było to 18 tys. zł za wniosek. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  jaka kwota jest za Studium wykonalności. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- nie pamiętam. 
 

Przewodnicząca obrad- poprosiła Wiceprzewodniczącego by prowadził sesję. 
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Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Gogolice (druk nr XXI/174/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 174/2016 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 2. Podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Piaseczno (druk nr XXI/175/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji 

wszystkich uchwał dotyczących statutów sołectw. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwały dotyczące statutów sołectw 

były omawiane na komisji i zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 175/2016 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 



 7 

Do punktu V. 3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Górczyn (druk nr XXI/176/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 176/2016 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 4. Podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Stołeczna (druk nr XXI/177/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 177/2016 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chełm 

Dolny (druk nr XXI/178/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 178/2016 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 6. Podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chełm 

Górny (druk nr XXI/179/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 179/2016 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Góralice (druk nr XXI/180/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 180/2016 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Klasztorne (druk nr XXI/181/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 181/2016 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Dobropole (druk nr XXI/182/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 182/2016 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Tchórzno (druk nr XXI/183/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 183/2016 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Rosnowo (druk nr XXI/184/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 184/2016 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa 

Strzeszów (druk nr XXI/185/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 185/2016 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Trzcińsku – Zdroju(druk nr XXI/186/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 186/2016 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 14. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki 

organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych w Trzcińsku-Zdroju” i nadania jej 

statutu(druk nr XXI/187/2016),  
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 
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Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- chciałem zwrócić uwagę, bo chodzi o Centrum Usług Wspólnych i 

zostało to u nas zrobiona kosmetyka nic się nie zmienia oprócz nazwy ja bym się wstrzymał od głosu 

chyba nie tędy droga, to miało przynieść oszczędności. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- proszę o przedstawienie idei podjęcia tej 

uchwały. 

 

Zastępca Burmistrz pan Emilian Osetek- przedstawił, iż Gmina może powołać Centrum Usług 

Wspólnych w celu realizacji zadań finansowych i administracyjnych. Rada Gminy określa w Statucie 

jednostki obsługiwane i zakres obsługi. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki-jeśli w takim zakresie mielibyśmy to zrobić to czas moglibyśmy to 

zrobić w listopadzie. 

 

Zastępca Burmistrz pan Emilian Osetek- nie bo dotyczy to pracowników którzy mają zgodnie z 

kodeksem 3 miesięczne wypowiedzenia. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 187/2016 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na działkach oznaczonych numerami geodezyjnymi: 469 

położonej w obrębie Czarnołęka gmina Trzcińsko-Zdrój i 202/10 położonej w 

obrębie 4 m. Trzcińsko-Zdrój, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. 

(druk nr XXI/188/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 188/2016 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 16. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na działce oznaczonej numerem geodezyjnym 86, położonej w 

obrębie Stołeczna gmina Trzcińsko-Zdrój, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-

Zdrój. (druk nr XXI/189/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 189/2016 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat na część 

działki nr 96, obręb nr 1, m. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXI/190/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 190/2016 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 18. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej 

w obrębie Gogolice, gm. Trzcińsko-Zdrój, oznaczonej nr działki 124/12(druk nr 

XXI/191/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 191/2016 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 19. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej 

w obrębie Piaseczno, gm. Trzcińsko-Zdrój, oznaczonej nr działki 298(druk nr 

XXI/192/2016), 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 192/2016 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2016 (druk nr XXI/193/2016) 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jest to uchwała po zmianach wprowadzonych na 

komisji. Z dochodów i wydatków zdjęliśmy remont Czatowni w kwocie 39 tys. zł. Wkład własny 

został przeniesiony na modernizację remontu Szkoły w Góralicach. Dlatego dochody i wydatki są 

zwiększone tylko o 11 045 zł. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 193/2016 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2016-2023 (druk nr 

XXI/194/2016)  
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 194/2016 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości (druk nr XXI/195/2016) 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 195/2016 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu V. 23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości (druk nr XXI/196/2016) 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 
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- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 196/2016 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje 

złożone na poprzedniej sesji część odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są 

usatysfakcjonowani odpowiedziami, czy jeszcze, są jakieś zapytania?  

 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Do punktu IX. Wolne wnioski i informacje. 

 
Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  będąc we Młynie na spotkaniu z komendantem zauważyłem iż jest 

tam duża szczelina miedzy belką a ścianą, remont był niedawno 2013 roku nie wiem, czy ktoś na to 

zwrócił uwagę. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- otrzymaliście państwo projekt regulaminu utrzymania 

czystości i żeby to zrobić musimy uzyskać opinie z Inspektora powiatu, to co jest na czerwono to 

zmiany do tego obowiązującego proszę do 30 września przesłać nam uwagi. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  co z dokumentacją na drogę w Piasecznie. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- na razie wiemy jaki mamy budżet jeśli znajdziemy w 

dochodach środki to zrobimy, sprzedaż majątkowa jest taka jaka jest. Czekamy jest to kwestia 

miesiąca. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- dobrze by było żeby zrobić to w tym roku. 

 

Sołtys sołectwa w Piasecznie pan Robert Juchlke- rozmawiałem w marcu o likwidacji wysypiska i 

nowy przystanek na Babinie. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- z tego co wiem to likwidacja nastąpiła, ale nie tego o 

którym Pan mówił. 

 

Sołtys sołectwa w Piasecznie pan Robert Juchlke- tak ale już jest ono od nowa, ale chodziło o 

wywózkę gruz jak robili drogie powiatową, jak by był teren wyrównany to nie byłoby śmieci. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  spróbujemy to wysypisko usunąć, ale mamy jeszcze duże 

na Strzeszowie i koło Czystego. Jeśli chodzi o przystanek to będzie zakupiony przystanek na Babin. W 

planie jest. 

 

Sołtys sołectwa w Piasecznie pan Robert Juchlke- jest możliwość zrobić świetlicy na Babinie bo jest 

sklep zlikwidowany. 
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Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- nie podjąłem żadnych rozmów, do końca października 

otrzyma pan odpowiedź. 

 

Sołtys sołectwa w Piasecznie pan Robert Juchlke-  z funduszu sołeckiego nie możemy nic robić przy 

kościele i tam sypie się mur na drogę Gminna i chodnik i tam chodzą dzieci do kogo się zwrócić.  

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- to jest parafii. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- chciałbym zaprosić na rajd rowerowy w imieniu 

Twinning i Domu z Sercem. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  weszła ustawa dekomunizacyjna my mamy jedną nazwę 

ulicy, którą musimy zmienić to nazwa 9 Maja i chciałbym zaproponować porządek pracy, pod koniec 

września pan Burmistrz powoła komisję konsultacyjną i wyznaczy zespół w sprawie zmiany nazwy 

ulicy, do końca października to przeprowadzi zespół, a w listopadzie na sesji będzie przedstawiona 

uchwała, w skład komisji wejdzie dwóch przedstawicieli urzędu miejskiego i przedstawiciel Rady. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński- a koszty, tego kto poniesie. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  koszt są takie, że dowody osobiste nie ma opłaty w 

paszportach nie ma opłaty, zwrócimy się do powiatu o zniesienie kosztów wymiany praw jazdy a 

koszty tylko zmiany pieczątki itp. 

 

Przewodnicząca Rady pani  Maria Woźniak – zgłosiła kandydaturę Zdzisława Iwanickiego. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki wyraził zgodę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- kto jest za kandydatura pana Iwanickiego 

 

- za- 15- głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- Radni wyrazili zgodę by pan Iwanicki 

reprezentował Radę.  

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- jako przewodniczący komisji statutowej 

wnioskuje o jej rozwiązanie w związku z podjętymi uchwałami w sprawach statutów sołectw. 

 

- za- 15 -głosów 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- stwierdzam, że komisja statutowa została 

rozwiązana. 

 

Więcej wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu X. Zakończenie sesji.   
 

O godzinie 14
52

– Przewodnicząca obrad zamknęła XXI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
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Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           


